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 Notifieringar
E-post

 E-postadress Telefon

 Postnummer och ort Adress

 För- och efternamn
Fanny Karolina Alverland

Lämna medborgarförslag
Ärendenummer: #3402 | Inskickat av: Fanny Karolina Alverland | 2022-09-06 22:18

1. Ange kontaktuppgifter

Kontaktuppgifter

Fyll gärna i telefonnummer och e-post om det saknas.
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Jag har tagit del av information kring personuppgiftshanteringen

Personuppgifter som behandlas

Namn
Adress
E-postadress
Personnummer
Telefonnummer

 Ändamålet med behandlingen

Vid handläggningen av ditt ärende registreras och behandlas de personuppgifter som framgår av 
informationen ovan. Behandlingen sker i det ärendehanteringssystem som verksamheten 
använder för handläggning av ditt ärende. Ditt namn kan komma att publiceras på Lekebergs 
kommuns hemsida.

Laglig grund för behandlingen

En arbetsuppgift av allmänt intresse ska kunna utföras

Lagringstid

Se information om lagringstid nedan

 Övrigt om lagringstid

Vår hantering av information omfattas av offentlighetsprincipen och det svenska regelverket 
kring allmän handling. Det betyder att dina personuppgifter kommer att hanteras den tid som 
det behövs och i vissa fall för all framtid enligt bestämmelser i tryckfrihetsförordningen, 
offentlighets- och sekretesslagen och arkivlagen.

 Personuppgiftsansvarig
Kommunstyrelsen

Jag har tagit del av ovanstående information och godkänner behandlingen av 
personuppgifter

2. Beskriv ditt förslag
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Skriv ditt förslag

Förslag att ändra detaljplan för Sälven 1:35 i Lanna. Förslaget är att upphäva den detaljplan som 
gäller för området och låta basservice och infrastruktur komma ikapp innan byggnation är 
aktuell igen.

Alternativt ändra detaljplanen till maximal nockhöjd istället för maximal byggnadshöjd som 
anges i detaljplanen idag.
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Skriv din motivering

Att låta basservice, så som skola, förskola, återvinning och infrastruktur i området komma ikapp 
först innan området i Lanna exploateras ännu mer är att se till vad invånarna i Lanna vill. Som 
det ser ut idag kan inte dessa saker uppfyllas för dagens invånare och detta bygge gör det ännu 
svårare att komma ikapp med dessa saker som bör prioriteras för att en kommun ska växa 
hållbart. 24st bostäder kan generera ytterligare ca. 50 personer som ska ta sig till sitt arbete på 
vägarna, som behöver någonstans att slänga sitt avfall och som behöver använda sig av 
kommunens vatten och avlopp. Det kan även generera i 50st barn som ska placeras i skola och 
förskola i området. Detta klarar inte Lanna av just nu. Vi vill därmed lämna förslaget att upphäva 
detaljplanen och låta området hinna ikapp med dessa frågor innan fler bostäder byggs.

Fler anledningar som motivering till att upphäva detaljplanen är:

* De bostäder som planeras att byggas följer inte gällande översiktsplan för området då de inte 
är av bykaraktär. De tar heller inte hänsyn till den befintliga bebyggelse som finns i området 
idag.

* Detaljplanen går emot de rekommenderade skyddsavstånd som finns till djurhållning.

* Någon väg in till området finns inte för att kunna påbörja byggnation. Idag används 
Inspelsgatan som egentligen är en återvändsgata som genomfart. Detta medför minskad 
trafiksäkerhet för både de människor och djur som bor i området.

* Grannar har ingen möjlighet att skydda sig mot insynen som skulle bli av de bostäder som är 
planerade då de utnyttjar byggtermer för att komma runt en redan generös detaljplan.

* Gällande detaljplan har antagits trots att den öppnar upp för att inte följa gällande 
översiktsplan. Kommunen har nu möjlighet att fixa till detta misstag och se till att detta inte är 
möjligt att gå emot den översiktsplan som är framtagen tillsammans med medborgarna.

* Genomförandetiden för denna detaljplan har gått ut vilket öppnar upp för möjligheter att göra 
om och göra rätt. Här har kommunen nu möjlighet att faktiskt lyssna till sina medborgare som 
säger att Lanna inte klarar av mer byggnation just nu.

Alternativet är att ändra detaljplanen. Istället för att som idag använda sig av maximal 
byggnadshöjd i detaljplanen som öppnar upp för både missförstånd och utnyttjande kan en 
maximal nockhöjd användas för att reglera hur höga hus som får byggas. Nockhöjd eller 
totalhöjd är det som rekommenderas att användas i detaljplaner idag för att undvika 
missförstånd. Alla är inte arkitekter eller byggnadsinspektörer, därför bör detaljplaner göras så 
tydliga som möjligt för alla att förstå.

I bifogad fil finner ni underskrifter från en namninsamling om att överklaga bygglovet för 
området. Där finns även flera kommentarer från olika personer om varför detaljplanen bör 
upphävas.
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Här kan du bifoga filer

    (61 KB)PDF-dokument underskrifter.pdf

Samtliga filer ovan finns bifogade i detta dokument, se bifogade filer.
















